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P R O T O K Ó Ł  Nr III/2010 
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu 10 grudnia 2010r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kozienicach 

 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 12-tej otworzył  
III S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie 
 z listą obecności aktualnie uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
   
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 
     

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
    
   4.1.  powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 
   4.2.  powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 
 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje.  
7. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, 
 w obecności 21 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
 
Ad. 2. 
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej Sesji. 
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Protokoł  Nr II/2010 z dnia  02 grudnia 2010 zostały przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
 
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani Alicja Kordula zapytała : 
- Kto jest właścicielem terenu przy garażach ulicy Żeromskiego, do kogo należy 
odśnieżanie tego terenu? 
 
Radna Pani Anna Kurp interpelowała w sprawie  niezadowalającego stanu 
odśnieżania chodników na terenie miasta i na  terenie Urzędu Miejskiego. 
 
Radna Pani Małgorzata Kuśmierczyk-Balcerek sygnalizowała potrzebę podjęcia 
działań w kwestii odśnieżania chodnika przy moście w ulicy Lubelskiej.  
Zdaniem Radnej ta część jest nie odśnieżana – duże zagrożenie wypadkowe. 
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik  interpelował  w sprawie odśnieżania chodników w ulicy 
Parkowej, Dolnej,  Wiślanej -  chodniki nie są odśnieżane.  
Radny prosił o podjęcie stosownych działań w tym zakresie. 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek  interpelował  w kwestii rozwiązania problemu 
odśnieżania parkingów  przy obiektach użyteczności publicznej ( szkoły, 
przychodnie) – brak dojazdu.    
 
  Ad. 4.  
 
     W związku z sugestią Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Mariusza Prawdy  
poinformowano Radnych telefonicznie, że do 8.12.2010r. każdy Radny winien się 
zadeklarować z własnym zainteresowaniem do prac w komisjach Rady Miejskiej, 
celem przygotowania stosownego projektu uchwały na sesję Rady Miejskiej 
wyznaczoną na dzień  10 grudnia 2010r. 
 
Na dzień dzisiejszy  propozycja składów  osobowych  poszczególnych komisji  
branżowych Rady w liczbach przedstawia się następująco: 
 

1. Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego – 13 Radnych,  
 
2. Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji  

           i Bezpieczeństwa Publicznego – 19 Radnych, 
 

3. Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – 3 Radnych,  
 

4. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej  - 3 Radnych, 
 

5. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – 5 Radnych. 
 
Propozycja imienna składów osobowych w załączeniu do protokołu. 
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       Kontrowersję wzbudziła propozycja liczbowa kandydatów do Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego  
Rady Miejskiej ( 19 Radnych). 
 
        Zdaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Mariusza Prawdy  jest  to 
bardzo liczna komisja, nie powinna być w takiej formie przyjęta. 
Wszystkie Komisje  Rady są Komisjami stałymi, wszystkie są równe wobec siebie. 
Powinny  być technicznie racjonalnie i funkcjonalnie efektywne a  przy tym  
założeniu, że jedna z komisji będzie liczyć 19 osób, a druga  ma 2 Radnych 
- jest to nie do przyjęcia z punktu widzenia w marę poprawnego prowadzenia 
Komisji. 

 
Dlatego też,  aby  zapewnić prawidłową, racjonalną i poprawną pracę  Komisji należy 
to zmienić na dzisiejszej sesji. 
   Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeśli by się nie dokonały takie 
zmiany w składach osobowych, a poszczególne  Komitety nie przedstawiły by 
nowych składów Komisji,  to wtedy zaproponuje nowy skład Komisji z wykreśleniem 
czy z pominięciem  tych osób, które wpisały się jako ostatnie do poszczególnych 
Komisji ( zgłoszonych przez poszczególne Komitety) .      
 
   W związku z tym  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda proponuje, 
zastosować parytet 60%  dla każdego Komitetu tj. aby każdy Komitet, który 
wprowadził Radnych do Rady Miejskiej mógł wprowadzić nie więcej niż 60% czy ok. 
60% wszystkich Radnych, którzy zostali wprowadzeni do Rady.  
 
1/  KW PO –  3 Radnych, 
2/  KW PiS –  2 Radnych, 
3/  KW PSL – 2 Radnych, 
4/  KW SFZK – 5 Radnych.    
 
   Zanim  powyższą propozycję Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
poddał pod głosowanie wśród niektórych Radnych wywiązała  się dyskusja: 
 
Radna Pani Anna Kurp zapytała – czy jest jakiś przepis, podstawa prawna 
ograniczająca liczbę Radnych w  poszczególnych Komisjach? 
Zdaniem Radnej każdy Radny  deklarował się, zgodnie z   własnym 
zainteresowaniem. 
Radna przypomniała, że miała możliwość  kierowania  komisją 11 osobową  
i pracowało się doskonale.  
Organizacja pracy Komisji jest kwestią do rozważenia, do przegadania, można 
powołać np. dwa zespoły, podzespoły, można rozdzielić zadania tak , żeby na 
roboczo można było pracować w różnych miejscach. 
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ustosunkowując się do 
powyższego poinformował m.in.,  iż przepisu na to nie ma - jest tylko pewne 
racjonalne funkcjonowanie. W tej kwestii decyzja będzie należeć do Rady. 
 
 Radny Pan Marek Kuźmiński nie wyobraża sobie pracy w tak licznej Komisji  
(19 osób). Jest przeciwny takiej liczebności Komisji. Zdaniem Radnego jest to  
w pewnym stopniu dublowanie obrad Rady.  
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Zwrócił uwagę, że idąc do wyborów deklarowano się pracą na rzecz samorządu, a 
nie walki frakcyjne. Dodał, iż naszą rolą  jest tak dobrać komisje, aby wszyscy mogli 
swój czas, umiejętności, doświadczenie w sposób rzetelny i prawidłowy 
spożytkować.  
 
Radny Pan Andrzej Gogacz sygnalizował potrzebę przestrzegania reguł prawnych, 
które są podstawą naszego działania.  
Radny nawiązał do zapisów   § 16 Statutu, ust. 2, 3, 4, 5,  który na dzień dzisiejszy 
obowiązuje. 
Radny zacyt. kolejno wymienione zapisy § 16. 
Radny zauważył,  że nigdzie nie jest zapisane racjonalne wydzielenie, skreślenie, 
dobieranie ludzi itd. – to jest nieokreślone. 
Na dzień dzisiejszy nigdzie nie jest powiedziane, że będzie się skreślało pierwszego, 
czy ostatniego, czy ze środka. 
      
Radny również sugerował, że każdy Radny ma prawo zapisać się do tej Komisji,  
w której chce pracować. Każdy Radny ma  prawo zapisać się i wypisać z danego 
składu  komisji.  
Radny zarzucił Przewodniczącemu Rady manipulowanie na siłę, zmuszanie kogoś   

- zdaniem Radnego jest to mało poważne, niezgodne ze statutem. 
Radny sugerował również, aby podjąć stosowne działania w celu  uaktualnienia , 
uszczelniania  niektórych  zapisów  w § Statutu.  
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcał Radnego  do zapoznania się z  zapisami  
również ustawy samorządowej  § 21. 
 
  Radny Pan Marek Kuźmiński podtrzymuje wyrażone wcześniej swoje stanowisko. 
Ponadto zwrócił uwagę na silne upartyjnienie i brak woli, aby skład Komisji 
uporządkować. 
Radny chciałby, aby Komisje pracowały w swoich jak najbardziej merytorycznych 
składach osobowych, aby Komisje nie były tak liczne jak to wynika z proponowanego 
zapisu, ponieważ tylko takie Komisje są w stanie poprowadzić w sposób właściwy   
swoją pracę. 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz ponownie  nawołuje  do szczegółowych zasad, jakie 
określa Statut.   
 
Radny Pan Andrzej Wołos  stwierdził, że Statut nie określa szczegółowo i precyzyjnie 
tych zasad . Rada może ustalić  ostatecznie  rozwiązanie  w głosowaniu w stosownej  
większości głosów.  
 
Radny Pan Włodzimierz Kowalski nawiązuje do zapisów § 16 Statutu. 
 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek apelował do Przewodniczącego Rady Miejskiej  
o uszanowanie woli Radnych – kto się wpisał do danej Komisji niech zostanie. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek tj: 



 5 

„Aby ustalić składy osobowe Komisji Rady Miejskiej w Kozienicach  w tej kadencji  
w/g parytetu 60% dla każdego Komitetu” tj. 
 
KW PO –    3  
KW PiS –    2  
KW PSL –   2  
KW SFZK – 5  
 
Za przyjęciem wniosku głosowało – 13 Radnych, 
Głosów przeciwnych – 6 
Głosów wstrzymujących się – 2. 
 
  W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił kilku 
minutową przerwę, celem porozumienia się w tej kwestii i przedstawienia osób w/g 
parytetu 60% do Komisji przez Komitety. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 
 
  Następnie Przew. Rady  przystąpił do głosowania kolejno nad składami  osobowymi 
Komisjami : 
 

1. Skład osobowy Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  
                 – 12 Radnych,  

 
Za przyjęciem  składu osobowego Komisji jw. głosowało – 14 Radnych, głosów 
przeciwnych – 1,  głosów wstrzymujących się – 4.   

 
2. Skład osobowy Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji  

           i Bezpieczeństwa Publicznego – 13 Radnych. 
 
Za przyjęciem  składu osobowego Komisji jw. głosowało – 13 Radnych, głosów 
przeciwnych – 2,  głosów wstrzymujących się – 4.   

W czasie głosowania obecnych – 20 Radnych. 
Jedna osoba będąca na sali obrad nie wzięła udziału w głosowaniu. 
 

3. Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – 3 Radnych,  
 
Za przyjęciem  składu osobowego Komisji jw. głosowało – 18 Radnych, głosów 
przeciwnych – 0,  głosów wstrzymujących się – 1.   

W czasie głosowania obecnych – 19 Radnych.  
 

4. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej  - 3 Radnych, 
Za przyjęciem  składu osobowego Komisji jw. głosowało – 19 Radnych, głosów 
przeciwnych – 0,  głosów wstrzymujących się – 1.   

W czasie głosowania obecnych – 20 Radnych. 
 

5. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – 5 Radnych. 
Za przyjęciem  składu osobowego Komisji jw. głosowało – 18 Radnych, głosów 
przeciwnych – 0,  głosów wstrzymujących się – 1.  
W  czasie głosowania  obecnych – 19 Radnych.  
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   Po czym  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przedstawił  
projekty uchwał wraz z załącznikami od nr 1-5. 
 
   Zanim przystąpiono do głosowania zabrał głos Radny Pan Mariusz Ptaszek. Radny 
zauważył, że nie ma go w żadnej z Komisji, a zapisał się do dwóch.  
Radny wyraził swoje oburzenie z takiego toku sprawy. 
 
Po  czym  przystąpiono do głosowania nad projektem niżej wymienionej uchwały tj: 
  
4.1. – w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych,  
Głosów przeciwnych – 1  
Głosów wstrzymujących się - 4  
.Uchwała Nr III /3 / 2010 w załączeniu do protokołu. 
 
 W czasie głosowania uczestniczyło 21 Radnych. 
1 osoba będąca na sali obrad nie wzięła udziału w głosowaniu.    
 
4.2. 
 
    Mając na uwadze zapisy ustawy samorządowej – w skład Komisji Rewizyjnej 
wchodzą Radni, w tym przedstawiciele wszystkich Komitetów Wyborczych, którzy 
wprowadzili Radnych do Rady Miejskiej.  
 
W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Rewizyjnej : 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zgłosił – Radnego Pana Zająca Ryszarda  - KW PiS 
Radna Pani Ewa Malec zgłosiła       - Radnego Pana Kapustę Marka     - KW PSL 
Radna Pani Alicja Kordula zgłosiła   - Radną Panią  Boryczkę Barbarę  - KW NRK  
Radny Pan Marek Kuźmiński zgłosił -Radnego Pana Kowalskiego Włodzimierza 
                                                                    - KW SFZK 
 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci kolejno wyraził zgodę do prac w Komisji Rewizyjnej. 
  
        W związku z brakiem zgłoszenia kandydata do Komisji Rewizyjnej  z Platformy 
Obywatelskiej Radna Pani Kordula Alicja reperezentująca KW PSL  zapytała – czy 
może zgłosić kandydata? 
 
W tym momencie głos zabrała Radna Pani Anna Kurp, reprezentująca KW PO,  która 
zaproponowała kandydata z PO do Komisji Rewizyjnej  - Radnego Pana Andrzeja 
Gogacza. 
Radny wyraził zgodę do prac w Komisji Rewizyjnej. 
 
     Po czym  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował 
projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został 
przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym. 
Uchwała Nr III/  4/ 2010 w załączeniu do protokołu. 
Głosowanie odbyło się całościowo  nad zgłoszonym  składem osobowym. 
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Ad. 5. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy p. Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych. 
 
Dot. odśnieżania dróg dojazdowych przy garażach ulicy Żeromskiego – tereny te 
stanowią własność Skarbu Państwa – użytkowanie wieczyste w udziałach właścicieli  
garaży. Utrzymanie, w tym odśnieżanie należy do właścicieli garaży. 
 
Dot. odśnieżania chodników na terenie miasta i na terenie Urzędu Miejskiego – 
zimowe utrzymanie dróg wykonywane jest przez KGK Kozienice na podstawie 
porozumienia. Akcja odśnieżania prowadzona jest w miarę możliwości jej 
wykonywania. W pierwszej kolejności ośnieżane są ulice oraz ciągi piesze 
stanowiące główny układ komunikacyjny na terenie Gminy. W drugiej kolejności 
odśnieżane są ulice i ciągi piesze stanowiące uzupełnienie układu komunikacyjnego. 
Za utrzymanie chodników przy posesjach odpowiedzialność ponoszą właściciele 
przyległych posesji, za chodniki położone na terenach Wspólnot Mieszkaniowych 
odpowiadają Zarządy Wspólnot. Pozostałe chodniki w granicach własności Gminy 
odśnieżane są sukcesywnie przez KGK. Chodniki przy Urzędzie Miejskim 
odśnieżane są przez pracowników Urzędu. Droga dojazdowa do Urzędu odśnieżana 
jest przez KGK.  
    W uzupełnieniu Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował  tym 
mieszkańcom z terenów miejskich, którzy realizowali obowiązek  jaki nakłada na nich 
prawo, mając na uwadze odśnieżanie chodników przyległych do swoich posesji,  
Podziękował również właścicielom sklepów, zakładów. 
   Po czym poinformował,  iż podpisał  umowę z Zakładem Karnym z Żytkowic 

- pomoc w odśnieżaniu z udziałem więźniów. 
Po stronie Urzędu będzie spoczywał obowiązek przywiezienia, odwiezienia i nadzór. 
Burmistrz wskazał osobę, która jest odpowiedzialna za tą działalność – Radnego 
Pana Andrzeja Wołosa z ramienia KGK.  Można dzwonić  do Radnego, zgłaszać 
swoje uwagi, zastrzeżenia i oczekiwania.        
 
Dot. odśnieżania chodnika przy moście w ulicy Lubelskiej – chodnik przy moście 
zlokalizowany jest w pasie drogi krajowej ulicy Lubelskiej. W miarę posiadanych 
możliwości technicznych chodnik odśnieżany jest przez KGK. 
Interpelacja Radnej Pani Małgorzaty Kuśmierczyk – Balcerek zostanie przesłana do 
Zarządu GDDKiA oddział  w Warszawie -  do wiadomości Radnej. 
 
Dot. odśnieżania chodników w ulicy  Wiślanej i Dolnej – ulica Wiślana i Dolna są 
drogami powiatowymi. Odśnieżanie pasa drogowego w obrębie tych ulic należy do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Kozienicach. Część ulicy Wiślanej na odcinku od ulicy 
Kochanowskiego do ulicy Maciejowickiej, jako droga gminna, odśnieżana jest przez 
KGK Kozienice. 
Interpelacja będzie przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych , Starosty – do 
wiadomości Radnego.  
 
Dot. odśnieżania chodników przy obiektach użyteczności publicznej ( szkoły, 
przychodnie) – chodniki odśnieżane są przez KGK Kozienice. 
Wszystkie uwagi należy kierować bezpośrednio do Radnego Pana Andrzeja Wołosa.        
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Ad. 6. 
 
   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
 
Jako pierwszy głos zabrał Radny Pan Zając Ryszard, który również nawiązał do 
odśnieżania chodników w ulicy Piłsudskiego ( brak prawidłowego przejścia ) 
  Po czym podzielił się  m.in. refleksją  pewnej kwestii, która go bulwersuje, gdzie 
padło takie słowo „ upolitycznienie Rady”   Dodał, iż startował z list PiS , ale nie jest 
członkiem tej partii ale można powiedzieć teraz, że  jest „upolityczniony.” 
 
 Mając na uwadze powyższą wypowiedź Radnego -  Przewodniczący Rady Miejskiej 
nawoływał do zapoznania się z wyrokiem Sądu w  sprawie partii politycznych.  
 
Radny Pan Andrzej Gogacz prosił o wykaz chodników i dróg, które będą odśnieżane 
w  pierwszej  kolejności, a które w drugiej kolejności.  
Radny apelował również, aby rozwiązać problem sprzątania przez Wspólnoty tj.  
wyegzekwować, aby Wspólnoty sprzątały tereny przy swoich nieruchomościach. 
   
Radna Pani Alicja Kordula odniosła się do przedmówcy odnośnie Wspólnot 
Mieszkaniowych. 
Poinformowała m.in. , że wszystkie dojścia  przylegające do Wspólnot - Wspólnoty 
utrzymują w należytym stanie czystości.  
 
  Następnie głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka. 
Poinformował Radnych, że w dniu dzisiejszym zostanie przekazany Radnym na 
piśmie  projekt uchwały w sprawie przekształcenia zakładu budżetowego 
Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka  
w instytucję kultury w jednostkę budżetową wraz z uzasadnieniem. 
Temat ten będzie analizowany na najbliższych posiedzeniach Komisji.  
 
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka w imieniu własnym, Starosty Powiatu 
Kozienickiego, Prezesa Zarządu Elektrowni „Kozienice”: S.A. Pana Krzysztofa 
Zborowskiego,  Posła na Sejm RP Pana Czesława Czechyry , Proboszcza Parafii 
pw. Św. Rodziny - ks. Dziekana Władysława Sarwy, Proboszcza Parafii pw. Św. 
Krzyża -  ks. Kanonika Kazimierza Chojnackiego   zaprosił Radnych, wszystkich  
obecnych, Mieszkańców Ziemi Kozienickiej na II SPOTKANIE  WIGILIJNE w dniu  
17 grudnia 2010r ( piątek) w godz. 15.30 – 18.30  Kozienice, ul. Legionów – plac 
przed krytą pływalnią „Delfin”.   
Program II Spotkania Wigilijnego w załączeniu do protokołu.  
 
    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przekazał kilka informacji 
natury organizacyjnej: 
 

- Przypomniał Radnym o składaniu oświadczeń majątkowych, 
- o złożenie wypełnionych  ankiet do Biura Rady Miejskiej. 
 
W związku z powołaniem składów osobowych Komisji stałych  Przewodniczący 
Rady Miejskiej 
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poinformował, że zgodnie ze statutem pierwsze  posiedzenia Komisji zwołuje 
Przewodniczący Rady Miejskiej i prowadzi je do chwili wyboru 
Przewodniczącego. 
   W związku z powyższym podał termin pierwszych posiedzeń Komisji 
branżowych Rady: 
 
1/ Komisja Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego - 13.12.2010r. 
                                                                                            - 20.12.2010r. 
 
2/ Komisja Gospodarki Przestrzennej Budownictwa, Komunikacji  
i Bezpieczeństwa Publicznego – 14.12.2010r. 
 

      3/ Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – 15,12.2010r. 
 

4/ Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – 16.12,2010r. 
 
5/ Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej – 17.12.2010r.  
 
Wszystkie Komisje rozpoczynają swoje pierwsze posiedzenia o godz. 14.30. 
 
    Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej podał  kolejny termin Sesji Rady 
Miejskiej  - 21 grudnia 2010r. (wtorek ), godz. 13-ta ( materiały sesyjne będą 
przekazane w poniedziałek  ). 
   
  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  zapraszał  zainteresowanych 
Radnych, szczególnie tych nowych na comiesięczne narady Sołtysów i KO. 
Spotkania o których mowa j.w. odbywają się m.in. przy udziale szefów jednostek 
pomocniczych. 
 Najbliższe spotkanie odbędzie się 20 grudnia 2010r.  
Burmistrz zaprosił wszystkich zainteresowanych na to spotkanie. 
 
    Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
istnieje możliwość składania wniosków przez Radnych, celem wprowadzenia 
zmian w składach osobowych komisji Rady.   
   

Ad. 7.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz.  14.30 III  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 
 

 

 



 10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


